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Z á p i s  
 

z  3. zasedání Zastupitelstva města Sušice, které se konalo dne 18. ledna 2023 v 16.00 hodin 

v budově kina v Sušici 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: Jelínek František 

místostarosta města: Ing. Karel Požárek 

      členové zastupitelstva města v počtu: 17, později 18 

             tajemník: Mgr. Petr Novák 

             ostatní přítomní v počtu: 98 

Omluveni: Mgr. Jonáš Bartoš, MUDr. Jakub Cimický, Ing. PhD. Tomáš Zelený 

  

 

Program:  
 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Sušická nemocnice s.r.o. 

6.  Diskuse 

7.  Závěr 

                                         J e d n á n í: 

 

1. Zahájení  
Třetí zasedání Zastupitelstva města Sušice zahájil a řídil starosta města Bc. Petr Mottl.  

V úvodu jednání přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční 

většina členů zastupitelstva, a proto je schopno přijímat usnesení.  

Dále přivítal zástupce Plzeňského kraje v čele s p. hejtmanem Rudolfem Špotákem 

a náměstka p. Bc. Pavla Stroleného. 

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 21. 12. 2022 a nebyly k němu 

vzneseny námitky. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání dne 18.1.2023. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 3, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kroupová J., 

Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kohout L.) 
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Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Marie Valdmanová 

 

2. Volba návrhové komise  
 

Pro zpracování návrhu usnesení byla navržena komise ve složení: PhDr. Jan Lhoták, 

Ing. Václav Rada a Miroslav Švarc. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 3, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kroupová J., 

Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kohout L.) 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Jan Staněk a Ing. Václav Švehla. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 3, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kroupová J., 

Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kohout L.) 

 

4. Kontrola usnesení 
 

Ke zprávě o kontrole plnění usnesení nebyly vzneseny žádné námitky. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

 

Pan starosta předal slovo panu Pavlu Haisovi, který předložil níže uvedený návrh. Dále 

Ing. Karel Požárek seznámil přítomné se současným stavem v nemocnici. 

V průběhu jednání se dostavil MDDr. Lukáš Kohout. Od této doby přítomno 18 členů 

zastupitelstva města. 

 

V diskusi dále vystoupili: Ing. Karel Rendl, Ing. Karel Požárek, Ing. Arch. Karel Janda, 

Ing. Milena Stárková, František Jelínek, Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Pavel Hais, Ing. Luděk 

Cibulka, MUDr. Vítězslav Kuhn, Bc. Lucie Mikulová, p. hejtman Rudolf Špoták, 

, Bohumil Dach, (vše viz záznam). 
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Mgr. Bc. Jitka Kroupová se omluvila z jednání. Od této doby přítomno 17 členů 

zastupitelstva města. 

Dále se omluvil z jednání pan PhDr. Jan Lhoták. Od této doby přítomno 16 členů 

zastupitelstva města. 

 

Ing. Janda – je zvolena nová dozorčí rada, není nám známo, kdo je předsedou, zda budeme 

dostávat zápisy z dozorčí rady a informace z nemocnice. Doporučuje svolat pracovní 

zastupitelstvo a do 14 dnů jednání zastupitelstva. Odpověděl pan starosta. 

 

 

5. Sušická nemocnice s.r.o. 

 

 
Předkladatelé: Ing. Václav Rada, Pavel Hais, Jan Janda, MUDr. Jakub Cimický, 

Bc. Lucie Mikulová, Mgr. Ing. arch. Karel Janda, Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Ing. Karel 

Rendl, Ing. Václav Švehla, Ing. Milena Stárková 

 

 

Odůvodnění:  

 

1. KONCEPCE –  

19. 12. 2022 proběhlo zastupitelstvo Plzeňského kraje, kde nebylo přijato Memorandum. 

Místostarosta pan Požárek na půdě kraje avizoval přípravu koncepce budoucí podoby 

nemocnice, a to s termínem do konce prosince 2022.  

- 21. 12. 2022 proběhla v nemocnici schůzka se zaměstnanci, kde místostarosta pan Požárek 

opět avizoval přípravu koncepce budoucí podoby nemocnice, a to začátkem ledna.  

 

Do dnešního dne nebyla svolána žádná pracovní schůzka zastupitelů, která by se týkala 

podoby oné koncepce nemocnice, byť o ní místostarosta Požárek mluvil na prosincovém 

zastupitelstvu. Považujeme za žádoucí tuto věc projednat a otevřít diskusi. Zejména je nutné 

zodpovědět: 

- Kdo bude nemocnici provozovat; 

- S jakým rozsahem péče se počítá;  

- Bude to mít dopad na současné pracovní úvazky;  

- Jak koncepce (ne)naplňuje platné Referendum týkající se nemocnice;  

- Cíle krátkodobé, střednědobé, dlouhodobé; 

- S jakou finanční podporou města se počítá;  

 

2. REZIGNACE JEDNATELE A NOVÝ JEDNATEL  

Stávající jednatel nemocnice na konci listopadu 2022 rezignoval a jeho funkce končí 28. 2. 

2023. Ze zápisů rady města – valné hromady SN ale plyne, že na tuto skutečnost nebylo 

dosud nijak reagováno. Považujeme za žádoucí ujasnit, zda bude vyhlášeno výběrové řízení 

na funkci jednatele/jednatelů a zda se do budoucna počítá s 2 jednateli, byť je jedno místo 

dlouhodobě neobsazené.  

 

3. VÝPOVĚDI STÁVAJÍCÍCH LÉKAŘŮ 

Z dostupných zdrojů je zřejmé, že v posledních týdnech několik lékařů a dalších zdravotníků 

podalo výpověď. Bude tento stav mít vliv na rozsah poskytované péče? V průběhu října 
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2022 byla uzavřena lůžková interna, jaká bude její budoucnost? Na ustavujícím 

zastupitelstvu dne 19. 10. 2022 uvedl místostarosta Karel Požárek, že „interna se zavřela, ale 

dočasně“.  

 

4. SCHŮZKA S VZP 

Dne 4. 1. 2023 proběhla schůzka se zástupci VZP týkající se možné nasmlouvané péče. 

Na ustavujícím zastupitelstvu hovořil místostarosta Karel Požárek o konkrétních krocích 

a potřebnosti CT. Platí to i po schůzce s VZP? Jaký je výsledek schůzky?  

 

5. POVĚŘOVACÍ AKT SOHZ (SLUŽBA OBECNÉHO HOSPODÁŘSKÉHO ZÁJMU) - 

KYBERBEZPEČNOST  

Dne 28.11.2022 proběhla jednání valné hromady na které se probírala problematika 

pověřovacího aktu SOHZ kvůli dotačnímu titulu na kyberbezpečnost. Bylo přijato usnesení, 

že Rada města ve funkci valné hromady obchodní společnosti Sušická nemocnice s.r.o., 

se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 081 76 302, vzala na vědomí informaci 

ve věci pověřovacího aktu Sušická nemocnice s.r.o. Rozhodnutí rady k usnesení č. 685 bylo 

schváleno 7 hlasy. Z usnesení není ale zřejmé, zda valná hromada chce o dotaci požádat 

a učinit všechny nezbytné kroky k jejímu získání. Příloha, žádost o vydání SOHZ.  

 

V diskusi vystoupila jedna ze zdravotních sester a požádala město, aby informovalo občany 

o situaci v nemocnici. Nemocnice Strakonice a Klatovy nebudou mít kapacitu na přijímání 

nemocných z našeho spádového území. 

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace z nemocnice.  
Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 10, Proti: 0, Zdrželo se: 4, Nehlasovalo: 2, Omluveno: 3, Nepřítomno: 2 

PRO: 10 (Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Mikulová L., Požárek K., Rada V., Rendl K., 

Stárkova M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 4 (Kohout L., Mottl P., Staněk J., Švarc M.) 

NEHLASOVALO: 2 (Jelínek F., Karlíková D.) 

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Kroupová J., Lhoták J.) 

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města doporučuje radě města ve funkci valné hromady Sušické nemocnice 

s.r.o. schválit a realizovat koncepci Sušické nemocnice s.r.o. dle návrhu Václava Rady 

včetně krátkodobých, střednědobých a dlouhodobých cílů.  
Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 8, Proti: 4, Zdrželo se: 3, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 3, Nepřítomno: 2 

PRO: 8 (Hais P., Janda J., Janda K., Mikulová L., Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla 

V.) 

PROTI: 4 (Dach B., Kohout L., Mottl P., Staněk J.) 

ZDRŽELO SE: 3 (Karlíková D., Požárek K., Švarc M.) 

NEHLASOVALO: 1 (Jelínek F.) 

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Kroupová J., Lhoták J.) 



 

 

 

5 

 
6. SUŠICKÁ NEMOCNICE S.R.O. – PRÁVNÍ ZASTOUPENÍ  

 

Předkladatelé. Pavel Hais, Ing. Václav Rada 

 

 

Diskuse k tomuto bodu:  

Pan místostarosta uvedl, že toto je spor vedený mezi nemocnicí a ostatními a nebude do této 

věci zasahovat. S JUDr. Haladou se nikdy nesešel ani ho nikdy neviděl. Na toto reagovala 

Ing. Stárková s tím, že místostarosta řekl, že se zástupcem JUDr. Haladou nikdy nesešel, 

uvedla, že pan starosta se JUDr. Haladou sešel před volbami a projednávali soudní spory 

proti odvolaným jednatelům, to zde konstatuje. Valná hromada je odpovědná za peníze 

vydávané společnosti Sušická nemocnice s.r.o., nemocnice je bohatě dotovaná z daňových 

poplatníků. Nemocnice vydává mnoho finančních prostředků na právní služby. Pan starosta 

uvedl, že s panem JUDr. Haladou se setkal pouze jednou s panem jednatelem, jednání, které 

proběhlo, bylo ve prospěch bývalých jednatelů a dále uvedl, že existuje znalecký posudek. 

Pan starosta dále řekl, že tento bod vůbec nepatří na jednání zastupitelstva, je to porušení 

pravidel a považuje to za evidentní střet zájmu. Dále diskuse (viz záznam).  

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o přehledu případů vykonaných advokátem 

JUDr. Martinem Haladou, LL.B. pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 4, Omluveno: 3, Nepřítomno: 2 

PRO: 11 (Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Kohout L., Mikulová L., Rada V., Rendl K., 

Stárkova M., Švarc M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Staněk J.) 

NEHLASOVALO: 4 (Jelínek F., Karlíková D., Mottl P., Požárek K.) 

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Kroupová J., Lhoták J.) 

 

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace od bývalých jednatelů společnosti Sušická 

nemocnice, s.r.o. Ing. Václava Rady a Pavla Haise s názvem vyjádření k „návrhu na 

vyloučení členů statutárního orgánu” v rámci soudního sporu vedeného společností Sušická 

nemocnice s.r.o. vůči bývalým jednatelům Sušické nemocnice Ing. Václavu Radovi a Pavlu 

Haisovi.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 10, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 6, Omluveno: 3, Nepřítomno: 2 

PRO: 10 (Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Kohout L., Mikulová L., Rada V., Rendl K., 

Stárkova M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 6 (Jelínek F., Karlíková D., Mottl P., Požárek K., Staněk J., Švarc M.) 

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Kroupová J., Lhoták J.) 
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Návrh nebyl schválen. 

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města doporučuje radě města ve funkci valné hromady společnosti Sušická 

nemocnice s.r.o. prověřit účelnost, smysluplnost a efektivitu vynakládaných finančních 

prostředků na právní zastoupení advokátem JUDr. Martinem Haladou, LL.B., v souladu 

s péčí řádného hospodáře.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh nebyl schválen. 

PRO: 8 (Hais P., Janda J., Janda K., Mikulová L., Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla 

V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 4 (Dach B., Kohout L., Staněk J., Švarc M.) 

NEHLASOVALO: 4 (Jelínek F., Karlíková D., Mottl P., Požárek K.) 

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Kroupová J., Lhoták J.) 

 

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor provedením kontroly vynaložených 

finančních prostředků Sušické nem 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 8, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 8, Omluveno: 3, Nepřítomno: 2 

PRO: 8 (Hais P., Janda J., Janda K., Mikulová L., Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla 

V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 8 (Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Mottl P., Požárek K., 

Staněk J., Švarc M.) 

OMLUVENO: 3 (Bartoš J., Cimický J., Zelený T.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Kroupová J., Lhoták J.) 

 

6. Diskuse 

 

7. Závěr 

 
Třetí zasedání zastupitelstva města ukončil starosta města Bc. Petr Mottl. 

                                         

 

                                                        O v ě ř o v a t e l é: 

    

Ing. Jan Staněk                                                                                     Ing. Václav Švehla 

Ověřeno dne 25. 1. 2023                                                              Ověřeno dne 25. 1. 2023 

 

Zapsala: Marie Valdmanová 

Dne: 18. 1. 2023 

 

Bc. Petr Mottl                                                                                              František Jelínek 

starosta města                                                                                                místostarosta 




